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ROMÂNIA 
JUDEȚUL PRAHOVA  
CONSILIUL JUDEȚEAN 

 
PROCES – VERBAL 

al ședinței extraordinare, de îndată, a Consiliului județean Prahova 
din data de 11 septembrie 2020, ora 12,30  

 

 La ședința Consiliului județean, convocată prin Dispoziția nr. 279 din 10.09.2020, 
a președintelui Consiliului județean Prahova, au fost prezenți domnul Bogdan Andrei 
Toader, președintele Consiliului județean Prahova și următorii 24 consilieri județeni: 
Sfîrloagă Ludmila, Pătrașcu Vasile, Ardeleanu Georgiana Anca, Bănică Alexandru, 
Ciolac Dan, Dumitru Mihaela Carmen, Enescu Rareș Dan, Ilie Mihai Viorel, Ionică 
Eugen, Lungu Adrian, Măruntu Nicolae, Meșca Darius Dumitru, Neaga Gheorghe, 
Necula Gheorghe, Nică Justinian Feodor, Nistor Marian Tudor, Papuc Rodica Mariana, 
Petcu Monica, Pîrvu Ionel, Răducanu Nicușor, Sprîncenatu Nicoleta, Stoian Sorin 
George, Tudoran Lorin Gabriel și Viter David Andrei. 
 Au lipsit doamnele consilier județean: David Simona și Popovici Elisabeta și 
domnii consilieri județeni: Bellu Claudiu Mihai, Chelan Gabriel Bogdan, Dumitru 
Cristian, Gâlcă Adrian, Ionică Adrian, Toma Horia Victor, Tomoșoiu Adrian și Tudora 
Dorin. 

La ședința Consiliului județean a participat, de drept, doamna Hermina Adi Bîgiu, 
secretar general al județului Prahova. 
 De asemenea, la ședința Consiliului județean, au participat următorii invitați: dna 
Alina Georgiana Tincă, directorul executiv al Direcției juridic contencios și 
administrație publică; dna Maria Dovîncă, directorul executiv al Direcției economice 
și dl Marius Constantin Nicolae, directorul executiv al Direcției proiecte cu finanțare 
externă.  
 La ședința Consiliului județean au mai luat parte: dna Eliza Grecu, directorul 
executiv adjunct al Direcției economice și dna Silvia Constantinescu, directorul 
executiv adjunct al Direcției proiecte cu finanțare externă.  
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Bună ziua! 
 ...Este un proiect destul de important pentru Consiliul județean. 

 Din discuțiile pe care Direcția de absorbție fonduri europene le-a avut cu domnul 
ministru, dumnealui ar vrea pe data de 15 să semneze contractul - și de aici urgența, 
pentru că trebuie să trimitem aceste documente la Minister astăzi, astfel încât, marți să 
fie semnat contractul. 

 O să încep cu prezența.    
 Președinte, Bogdan Andrei Toader? Sunt prezent. 
 Doamna Ludmila Sfîrloagă? 
 
 Dna Ludmila Sfîrloagă 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Pătrașcu Vasile? 
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 Dl Vasile Pătrașcu 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Doamna Ardeleanu?     
 

 Dna Georgiana Anca Ardeleanu  
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 

 Sărut mâna! 
 Domnul Bănică? 
 
 Dl Alexandru Bănică  
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 

 Domnul Claudiu Bellu? 
 Absent. 

 Domnul Chelan Gabriel Bogdan? 
 Absent. 

 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Ciolac Dan? 
 
 Dl Dan Ciolac 
 Prezent.  
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut! Mulțumesc.  
 Doamna David? 
 Absentă. 
 Domnul Dumitru Cristian? 
 Doamna Dumitru Mihaela Carmen?  
  
 Dna Mihaela Carmen Dumitru 
 Prezent. Bună ziua! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Enescu Rareș? 
 
 Dl Rareș Dan Enescu 
 Prezent, domnule președinte! 
 Salutare tuturor!, în special domnului Neaga. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader  
 Vă salut! 
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 Domnul Gâlcă Adrian? 
 Domnul Ilie? 

 
 Dl Mihai Viorel Ilie 
 Prezent, domnule președinte! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut! Mulțumesc. 
 Domnul Ionică Adrian? 
 Domnul Ionică Eugen? 
  
 Dl Eugen Ionică 
 Prezent, domnule președinte! Bună ziua! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Bună ziua!  
 Domnul Lungu Adrian? 
 
 Dl Adrian Lungu 
 Prezent, domnule președinte! Bună ziua! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Bună ziua! Vă salut! 
 Domnul Măruntu? 
 
 Dl Nicolae Măruntu 
 Prezent, domnule președinte! Bună ziua! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Prezent. Bună ziua tuturor! 
 Domnul Meșca? 
 
 Dl Darius Dumitru Meșca 
 Prezent. Bună ziua! 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Neaga? 
 
 Dl Gheorghe Neaga 
 Prezent. Bună ziua! Salutări, în mod special, lui Rareș. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Neaga! 
 Domnul Necula? 
 Domnul Nică Justinian Feodor? 
 
 Dl Justinian Feodor Nică 
 Prezent. Bună ziua! 
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 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, stimate domn! 
 Domnul Nistor? 

 
 Dl Marian Tudor Nistor 
 Prezent.  
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Doamna Papuc? 
 
 Dna Rodica Mariana Papuc 
 Bună ziua! Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Sărut mâna! 

 Doamna Petcu? 
 
 Dna Monica Petcu 
 Bună ziua! Prezent.  

 
 Dl Bogdan Andrei Toader 

 Domnul Pîrvu? 
 
 Dl Ionel Pîrvu 
 Prezent.  
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Doamna Popovici? 
 Domnul Răducanu? 
 
 Dl Nicușor Răducanu   
 Prezent. Bună ziua! 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut! 
  Domnișoara Sprîncenatu? 
 
 Dna Nicoleta Sprîncenatu  
 Prezent. Bună ziua! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Stoian George? 
 
 Dl Sorin George Stoian 
 Prezent. Bună ziua tuturor! 
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Horia Victor?  
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 Absent. 
 Domnul Tomoșoiu?  
 Absent. 
 Domnul Tudora Dorin? 
 Absent. 
 Domnul Tudoran Lorin? 
 
 Dl Lorin Gabriel Tudoran 
 Prezent. Bună ziua! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut și vă mulțumesc! 
 Domnul Viter David Andrei? 
 
 Dl David Andrei Viter 
 Prezent. 

 
 Dl Bogdan Andrei Toader 

 Vă salut! 
 O să fac un calcul. Sunt 24 de consilieri prezenți, din 35 - este cvorumul necesar. 
 
 (Domnul consilier județean Necula Gheorghe, participă la lucrările ședinței.) 

  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 O să dau citire proiectelor 

 Proiectul nr. 1 - ,,Proiect de hotărâre privind rectificarea listei obiectivelor de 
investiții pe anul 2020 și a bugetului propriu al Județului estimat pe 2021 - 2022”. Acest 
proiect este inițiat de către subsemnatul. 
 Este vorba de asigurarea sumei de cofinanțare, de 2,7 milioane lei, la proiectul cu 
finanțare norvegiană ,,Restaurarea, revitalizarea și punerea în valoare a obiectivului 
Casa compozitorului Paul Constantinescu, Ploiești”. Este primul astfel de proiect pe 
fonduri norvegiene, pe care Consiliul județean Prahova îl accesează. Asigurăm o mică 
sumă acum - două sute și ceva de mii lei -, iar restul îi previzionăm pe anii 2021-2022.  
 Aceasta este toată rectificarea de buget. 

 Corect doamnelor? 
 
 Dna Maria Dovîncă 
 Da.  
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Aceasta este ordinea de zi. 

 Acesta a fost primul proiect. 
 Iar proiectul nr. 2 - ,,Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 
„Restaurarea, revitalizarea și punerea în valoare a obiectivului Casa compozitorului 
Paul Constantinescu””. 

 Cine este de acord cu ordinea de zi? Cine este împotrivă? Cine se abține? 
 Am înțeles. Avem unanimitate. 
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  Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 25 voturi „pentru”, cu 
următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea listei obiectivelor de investiții pe anul 
2020 și a bugetului propriu al Județului estimat pe anii 2021 - 2022 - inițiat de domnul 
Bogdan Andrei Toader, președintele Consiliului Județean Prahova. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Restaurarea, revitalizarea și 
punerea în valoare a obiectivului Casa compozitorului Paul Constantinescu, Ploiești” 
și a cheltuielilor legate de proiect - inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, 
președintele Consiliului Județean Prahova. 

 
 Dl Bogdan Andrei Toader 

 Primul proiect, ați înțeles, rectificarea prin care propunem alocarea sumelor atât 
pentru anul acesta cât și pentru anii 2021 și 2022.  

 Cine este pentru? Împotrivă? Se abține? Unanimitate. 
 

Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 25 voturi „pentru”. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Mulțumesc foarte mult. 
 Și punctul nr. 2 - ,,Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Restaurarea, 
revitalizarea și punerea în valoare a obiectivului Casa compozitorului Paul 
Constantinescu, Ploiești””. 

 Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Avem unanimitate. 
 

Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 25 voturi „pentru”. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Mulțumesc foarte mult. 
 Înainte să închei această ședință extraordinară, de îndată, a Consiliului, aș vrea să 
vă anunț că Guvernul intenționează să facă o nouă rectificare bugetară de alocare de 
fonduri, atât pentru uat-uri cât și pentru CJ. Au fost discuții…Va fi săptămâna viitoare. 
Am discutat cu domnul prefect…  
 Mi-aș dori, în măsura posibilităților, să avem o ultimă ședință unde să fim prezenți 
fizic, de data aceasta. Mi-ar plăcea să ne revedem cu toții. Poate și facem o scurtă poză, 
așa la final de mandat 2016-2020. Cred că este de bun augur, pe de o parte, pe de altă 
parte s-ar putea să venim și cu o rectificare, cum vă spuneam, de buget, care este 
importantă pentru funcționarea Consiliului Județean Prahova. Avem nevoie de acele 
fonduri, pentru acoperirea mai multor cheltuieli, inclusiv la D.G.A.S.P.C. și la alte 
obiective pe care le avem în derulare.  
 Vă mulțumesc foarte mult. 
 Vă doresc un weekend fericit! Sănătate multă! Doamne ajută!     
 
 Ședința s-a încheiat la ora 12,40. 
 
  

  Președinte,             Secretar general, 
       Bogdan Andrei Toader                                            Hermina Adi Bîgiu 


